



更新

家庭事工最新情況 P2、3

感恩與代禱 P5

主席的話

因他使我們和睦，將兩下合而為一，拆毀了中間隔斷的牆……這樣，你們不再作外人和客旅，是與聖徒同國，是上帝家裏的人了。弗2:14,19



聖經常常提到「家」字——以色列家、大衛家、上帝家。從上面的經節我們可以知道，這個「家」字兼具國族的意義。但保羅說了「與聖徒同國」，還要加上「上帝家裏的人」。我想保羅這樣做除了修辭學上加強語氣外，還有是帶出一種親密關係。家是人可以在裏面得到關顧和養育的地方，裏面的成員可以互相親愛、接納和

諒解——雖然彼此想法和習慣可能不同，但關係不變。保羅把從國族血緣而來的「家」的關係，轉為從上帝而來的「家」的關係。主耶穌也曾說：「凡遵行我天父旨意的人，就是我的弟兄姐妹和母親了。」(太12:50)

中文的「家」字是個象形文字——以前的房子是人住上面，牲口住下面，引伸成為家庭。不過在家庭，牲口不

是成員(和現代養寵物的身份絕不相同!)；兩者之間的牆(或地板)區別了關係——前者相親相愛，後者任割任宰。基督來，就把人和上帝、猶太人和外邦人、男和女、為奴或自主的中間那牆拆去。我們進入監獄佈道、在外面辦宿舍、做師友計劃等等，都是希望把牆拆去，讓人不再覺被分隔或過著任隨社會境況和生命負面因素所宰割。

由於比特幣的緣故，許多人投入大量心力物力「掘礦」，希望發大財。在此稍稍改動保羅在提4:8的話來和關心監獄福音的同道共勉：努力掘礦，益處還少；惟獨拆牆，凡事都有益處，因有自己在囚人士的福氣。

周榮富牧師

賣旗籌款呼籲



網上捐款



義工報名

更新會將於10月16日(星期六)九龍區舉行賣旗活動。懇切呼籲義工抽空參與及捐獻，您的行動確使監獄佈道事工能更全面推動及長遠發展，不但捐獻使各樣的事工運作暢順，您的參與也帶來更多的鼓勵及祝福。請致電2728-2341賣旗小組或登入本會網站下載義工報名表格及捐獻支持，捐款可以劃線支票郵寄本會或直接存入本會匯豐銀行戶口：416-4-010375。在此感謝你的回應及慷慨解囊。

家庭事工最新情況

何嘉寶 (高級事工主任)



友師培訓尾聲致送禮物給友師

更新會第一屆「師友同行」計劃從2017年9月開始，到今年2021年5月完滿結束！感謝神，導師們很不容易地在過去三年多的日子與友員及其家庭同行。令人感動的是有友師表示：「與友員家庭同行，明白到是一種長久委身，沒完沒了的同行。」因此第一屆雖然已完結，友師們仍會以

家庭事工的義工身份關心友員及其家庭，繼續成為友員家庭的重要一員，維持細水長流的關係，見證孩子及家庭更長遠的成長和改變。

過去兩年，師友同行計劃因著社會政局不穩及疫情種種原因，影響著友師與友員的會面。所以在疫情稍為平穩後，我們在5月19日舉行了電影欣賞會，讓友師與友員及家人聚首一堂。

今年，家庭事工首次舉辦「開學有禮」活動，送贈護脊書包及護足鞋代用券等開學用品給在囚及更生人士的孩子，以減輕在疫情中孩子開學支出的負擔。現已收到95個家庭報名，當中包括135個小孩。我們又於暑假期間進行探訪，藉此表達關懷，並將明年舉辦的第三屆「師友同行」計劃介紹給有需要進一步支援的家庭認識。



第二屆師友活動—百人電影欣賞會

沒有終結的服侍

鳳茵 (友師)



早前參加「師友同行」電影欣賞會，我們這一組5位友員連父母共7人，再加上我們友師2人(偶有3人同行)，十多人一起看電影好不熱鬧！曾經有一次一起吃晚飯，人數整整坐滿了一桌，鬧哄哄的，十分高興。我是更新會第一屆「師友同行」計劃的友師，從2017年開始，轉眼間已同行4年了。當時年紀最小的友員準備升上小一，到今天已經是中學生了；最初聚會時他們年紀還小，由媽媽帶着他們，住的地方也較偏遠，我們都盡量安排接送，以減輕媽媽的負擔。現在孩子長大了，他們的爸爸亦已出獄回家了，搬到市區住，看見他們一家團聚實在讓人非常開心。

在過去的年日中，我們共渡很多歡樂時刻，曾一起踏單車、參觀親子農莊、挑戰密室遊戲、桌面遊戲、欣賞電影、逛金魚街買烏龜、觀賞聖誕燈飾、吃自助餐、Pizza、韓燒、日本餐和甜品等；也曾邀請他們來我們家玩等等，玩意真的數之不盡。雖然這兩年因着社會運動和疫情我們少了見面，但也不影響彼此已建立的關係，每次重聚都不覺陌生，大家傾談滔滔不絕，我的兒子和讀高中的友員很投契熟絡，結伴成長，有共同的話題；相信將來彼此無論走到哪個階段，都能夠繼續同行，見證彼此生命歷程。

過程中深深體會到服侍人的工作是沒有完工的一日，一旦開始接觸來往，便沒有終結可言。在此感謝更新會和支持者給了我們一家這個服侍的機會，使我們獲益良多。祝福各位師友，持續同行！



霞 (友員家長)

很多謝更新會和負責師友計劃的林太，給我們的家很多很多的幫助。我是一位育有五個孩子的媽媽，每一次林太提出的幫助都是很貼心和很到位的，她很清楚每一個家庭需要的是什麼。時間過得很快，我參加「師友計劃」已經三年多了，回想當年我的小朋友仍相當年幼，我獨力難支，當時沒有可能帶孩子去很遠的地方玩；直到有了這個計劃，我們認識到鳳茵姨一家，多謝他們不嫌棄我們累贅，每次外出都耐心地照顧我們一家大小。她和丈夫Stephen都會編排好行程帶我們出去玩樂，帶給我們意外的收穫和豐富的晚餐。這個計劃讓小孩子擴闊了視野，並給媽媽一些舒緩的空間，釋放一些負能量，使我們能有正面的心靈空間去生活。

瑩瑩 (友員)

不經不覺參加師友計劃已三年多，鳳茵姨、Stephen叔叔和Brian哥哥一家很關心我們，為我們安排很豐富的活動，去了不同地方遊玩、吃飯、看電影「古魯家族2」等。我很喜歡這些活動，期待以後更多參加師友的活動！

同行極寶貴

Minnie (友師)

時間過得很快，沒想過參加「師友同行」已四年了，抱歉的是我未盡全力出席每課訓練，浪費了導師及同工悉心的預備和教導，藉此致歉。課堂上除了學習理論外，也有分享師友們遇到的困難及如何解決正面對的處境等。當然我們每人身處的情況各有不同，我並沒有『湊孩子』的經驗，在過程中更是摸石過河，希望成為友員的朋友、聆聽者及同行者，在學習同行的時候或許帶著戰競的心情接受這挑戰。記得2017年8月的初次家訪，第一次見到當時剛踏入十二歲(也算是反叛期)的友員；是次的家訪也要乘三程車才到達，很感受到建立關係需要時間和真誠的對待，每次的相處和活動需要填寫報告，正好回味了我們相處的點滴。



我的友員比同年的孩子成熟及善於表達，愛好音樂的她有音樂的天份和恩賜，過去的日子我們盡可能每月見一次，通過傾談和互動彼此認識，從而建立關係和信任。我也有祈求天父給我智慧和忍耐能給予她鼓勵和提醒，例如處理家庭關係、同學朋輩關係和感情生活等等。面對這些複雜事情不得把自己的經驗或許是失敗的經歷與她分享，希望藉此灌輸正面的價值和指導。除了關心她的學業外也要知道她在校內的生活和心靈是否健康，深知道青少年的成長需要得到肯定、認同和鼓勵！

感謝主！我們會約定一同參與她校內星期六的崇拜，讓我們可同心祈禱把自己面對的困難向上帝呼求！疫情期間我們仍保持聯絡，希望能彼此關愛，同時亦深深感受到這幾年的相處實在很寶貴。但願我們在未來的日子能更加認識，並彼此學習和一同成長！

阿妮 (友員)

時間匆匆過去，已是四年了。我清晰的記得第一次見面的時候，Auntie Minnie對我綻放的笑容。在這四年中，幾乎每個月Minnie姨都會約我出來聊天吃飯，我可以向阿姨藉此傾訴自己心中的情緒和一些生活上遇到的困難，說出來的時候，心裡也會好受很多。我的家庭經常會發生一些爭吵，當雙方無法冷靜的時候，我們總是會拜托更新會來幫忙。她們在我的生活中給予我不少支持和勇氣，讓我可以我的家庭中勇敢的說出自己的感受，雙方可以嘗試良好的溝通，讓我原本不美好的家庭，可以慢慢不斷學習，改善溝通並繼續進步。很感謝更新會幫助了我和我的家庭，使我的生活能得到改進。

2021年4-6月份 Apr-Jun 2021

奉獻收入 DONATION INCOME	\$	\$	\$
個人奉獻 Personal Donation	236,500		
教會奉獻 Church Donation	278,714		
基金奉獻 Foundation Donation	48,000		
賣旗籌款 Flag Day Fundraising Donation	700	563,914	
宿舍租金收入 Hostel Rental Income			
宿舍租金收入 Hostel Rental Income ^{Note 1}	218,765	218,765	
其他收入 Sundry Income			
訓練課程 Workshop & Seminar	1500		
其他 Others	886	2,386	
總收入 Total Income			785,065
支出 EXPENSES			
行政費用 Administration Overheads	460,732		
賣旗籌款費用 Flag Day Fundraising Expenses	27,198	487,930	487,930
事工費用 Ministry Expenses			
院內事工 In-prison Ministry			
女成人事工 Female Ministry	160,402		
男成人事工 Male Ministry	257,446		
外籍人士事工 Other Nations Ministry	78,315		
青少年事工 Youth Ministry	185,440		
囚友進修 Inmates Study Fee	17,071		
書信事工 Letter Ministry	20,664	719,338	
院外事工 Rehabilitated Ministry			
主恩澤森女性宿舍 The Abundant Grace Female Hostel	77,043		
男性宿舍 Male Hostel	278,327		
家庭事工 Families Ministry	64,400		
囚友/更生人士子女事工 Inmates'/Rehabilitated Persons' Children Ministry	136,745		
贈經及書籍 Literatures & Bibles	20,664		
外展事工 Outreach Ministry ^{Note 2}	34,830		
阿尼西母訓練計劃 Onesimus Training Scheme	71,211		
職業訓練 Vocational Training	7,784		
慈惠 Charity & Loving Offering	5,240	696,244	
事工總費用 Total Ministry Expenses			1,415,582
總支出 Total Expenses			1,903,512
本期事工不敷 Ministry Deficit for the period			(1,118,447)
承上期(1-3月)事工儲備 Ministry Reserve for the last period (Jan - Mar)			189,507
本年度截至2021年6月30日總事工不敷 Total Ministry Deficit for the year at 30 Jun 2021			(928,940)
扣減2021年指定基金備用 Less Accumulated Reserve of Designated Funds for 2021			(9,349)
本期累積不敷 Accumulated Deficit for the period			(938,289)

Note 1: 宿舍租金收入包括 4間男宿舍及 1間女宿舍 Hostel Rental Incomes include 4 Male Hostels and 1 Female Hostel

Note 2: 外展事工包括「深恩團契」、「音樂小組」及「更新足球隊」 Outreach Ministry includes "Full Grace Fellowship", "Music Group" and "Kun Sun Football Team"

備註 Remarks: 上述報告未經核數師覆核，只供參考。The above reports presented without auditor review that the figures are only for reference.

奉獻方法

Donation Method

- 1 可用劃線支票郵寄本會，抬頭寫「香港基督教更新會有限公司」或 The Hong Kong Christian Kun Sun Association Ltd. Issue cross cheque made payable to "Hong Kong Christian Kun Sun Association Ltd."
- 2 直接存入本會香港匯豐銀行戶口 416-4-010375，並傳真或寄回入數單據，以便寄發收據。 Deposit to our HSBC Bank account 416-4-010375, and return the payment slip by fax or by post, a tax-deductible receipt will be issued to the donor.
- 3 自動轉賬表格，可在本會網頁 www.ksa.org.hk 下載，或致電本會會計部索取。 Auto-payment form can be download from our web site: www.ksa.org.hk, or contact our accounts department for requisition.

編輯組 Editorial Team

黃思琴小姐
Ms. Wong Sze Kam
陳佩筠小姐
Ms. Chan Pui Kwan
董怡馨牧師
Pastor Esther Tung

董事會 Board of Directors

會牧 **Chaplain**
何約翰牧師 Rev. Ho Yeuk Hon
主席 **Chairman**
周榮富牧師 Rev. Chow Wing Fu
副主席 **Vice Chairman**
林均堂先生 Mr. Lam Kwan Tong
財政 **Treasurer**
彭偉廉先生 Mr. Pang Wai Lim
執行董事 **Executive Director**
陳佩筠小姐 Ms. Chan Pui Kwan

執行董事(事工)
Executive Director (Ministry)
許國輝牧師 Rev. Hui Kwok Fai
董事 **Director**
梁友東牧師 Rev. Leung Yau Tung
盧永靖先生 Mr. Lo Wing Ching
鄧祺殷博士 Dr. Tang Ki Yun
余恩明牧師 Rev. Yu Yan Ming

顧問團 Advisory Board

紀治興先生 Mr. Kee Chi Hing
溫以壯牧師 Rev. Wan Yee Chong
楊世傑律師 Lawyer Yeung Sai Kit
李炳光牧師 Rev. Li Ping Kwong
葉錦成博士 Dr. Yip Kam Shing
陸漢思牧師 Rev. Hans Lutz
陳一華牧師 Rev. Chan Yut Wah
鍾嘉樂牧師 Rev. Chung Ka Lok
呂焯安牧師 Rev. Lui Cheuk On
王祖興先生 Mr. Wong Chao Hing

1



感謝主讓更新會於8月15日在香港海事博物館舉行「信心同行」異象分享暨嘉年華會。藉此感謝義工們、教會及支持者歷年對監獄事工的支持；更讓我們一起為過去兩年在社運與疫情下上帝仍然保守事工獻上感恩。

Thank you Lord for allowing KSA to hold the "Partnership in Faith" Vision Sharing and Carnival meeting at the Hong Kong Maritime Museum on 15 August. We would like to express gratitude to the volunteers, churches and supporters for supporting

prison ministry over the years; and we join together to give thanks to the Lord for blessing our ministry during the past two years under the social movement and epidemic.

2

感恩疫情有明顯好轉讓宗教班可以重開，雖然義工入監服侍人數仍有限制，但我們已十分興奮可以再次與囚友會面。個別探訪工作亦已恢復。祈求主保守囚友及院所職員有健康身體；囚友積極參與宗教班認識福音的心志較之前更熱誠。

We are thankful that the epidemic situation has improved significantly so that religious classes can be resumed. Although there is a limit to the number of volunteers to serve in prison, we are very excited to meet with the inmates again. Individual visits have also resumed. Pray for the protection and health of inmates and staff of the institution that inmates will participate activity in religious classes and will be more enthusiastic to understand the gospel than before.

3

禱告記念家庭事工「開學有禮」於暑假期間進行囚友及更生人士家庭的探訪活動，也為招募明年即將舉辦的第三屆「師友同行」計劃作準備。

Pray for the "Back to School" program of Family Ministry, visits to inmates' and rehabilitated persons' families will be carried out during the summer vacation, and prepare the way for recruitment for the third "Mentorship Program" to be held next year.

4

感恩7月順利舉辦了兩場進深義工訓練班，共有45位義工參加；課堂分別邀請林沙文大律師分享法律知識，懲教主任王焯林先生和李浩銘先生分享懲教署更生事務組的工作。義工透過這兩課的學習增多了監獄服侍的知識。

Thank you Lord we have successfully held two advanced training courses for the volunteers in July. A total of 45 volunteers participated; Barrister Kelly Lam was invited to share his legal knowledge; Mr. Wong Cheuh Lam and Mr. Lee Ho Ming, officers of the correctional service, shared the work of rehabilitated services of the Correctional Services Department. Volunteers have increased knowledge of prison services through these two lessons.



5

請繼續禱告記念更新會在10月16日舉行的賣旗活動，讓當天有足夠賣旗義工，活動過程順利及平安；祈求主賜福籌款能達到目標。

Please keep praying for the KSA flag day on the 16 October, that we have enough volunteers to sell flag and that the activity runs smoothly and safely. Pray for the Lord's blessing that our fundraising goal can be achieved.



Hong Kong Christian Kun Sun Association Limited

Address
Kun Sun pastoral and supporting centre
7/F, Cheung Lee Building, 137-143
Cheung Sha Wan Road, Kowloon, Hong Kong

Tel (852) 2728 2341
Fax (852) 2725 6478
Email ksa@ksa.org.hk
Website www.ksa.org.hk

175
Sept 2021

更新

Family Ministry Update P7-8

Thanksgiving & Prayer P5

Chairman's Message

For he himself is our peace, who has made the two groups one and has destroyed the barrier, ... Consequently, you are no longer foreigners and strangers, but fellow citizens with God's people and also members of his household. Ephesians 2:14, 19



The Bible often mentions the word "house", the house of Israel, the house of David and the house of God. From the verses above, we understand that house also carries the meaning of nationality. Paul, however, adds fellow citizens of God's people to members of His household. Other than strengthening his tone in rhetoric, I believe that Paul was also trying to bring out an intimate relationship. Home is where its members can be cared for and nurtured. Everyone loves, accepts and understands each other and relationships do not alter although their thoughts and habits may be different. Paul changes the relationships from a blood of nationality relationship to a "household" relationship. The Lord Jesus

also said: "For whoever does the will of my Father in heaven is my brother and sister and mother." (Matthew 12:50)

The Chinese character "house" is a hieroglyph. In the past, people lived on top of a house and animals lived on the bottom to form a household. However, in a house, domestic animals are not members (it is definitely not the same as pets we keep nowadays!); the wall (or floor) between the two distinguishes the relationships. The former loves each other and the latter is left to be slaughtered. When Christ comes, he tore down the wall between men and God, Jews and Gentiles, males and females, slavery or those who are free. We hope to tear down the wall among people by sharing

God's words inside prisons and running dormitories outside and mentorship programs, etc. so that people no longer feel separated or suffocated by social conditions and adversities in lives.

In the hopes of making a fortune, many people invest a lot of their effort and resources to "mine" Bitcoin. I am making some minor interpretational changes to Paul's words in 1 Timothy 4:8 to encourage fellow prison ministers and volunteers that working hard to mine fortunes will bring little benefit, but tearing down walls that separate relationships will benefit ourselves and the inmates, who will be blessed.

Rev. Chow Wing Fu

Call for flag day



E-Donation



Volunteer Registration

KSA will hold a flag day on the 16th October in the Kowloon region. We sincerely call on volunteers to participate and donate. Your action has indeed enabled the prison ministry to become more comprehensive and develop on a long term basis. Not only does your donation make various ministries run more smoothly, your participation brings more encouragement and blessings. Please call the Flag Selling Team or log into our website to download the volunteer registration form and donation support. Donations can be crossed cheque mailed to KSA or directly deposited into our HSBC bank account 416-4-010375. Thank you for your response and generous donation.

Family Ministry Update

Ho Ka Po (Senior Ministry Officer)

The first "Mentorship Program" of KSA started in September 2017, and ended in May this year. Thank you Lord! It has not been easy for the mentors to walk with mentees and their families for the past three years and so forth. It was touching to hear a mentor say: "I understand that walking with mentees and their families, is a long-term commitment, there will be no end of it." Though the program has ended, mentors still care for the mentees and their families as family ministry volunteers, they continue to become an important member of the family, and keep the relationship for a long time, seeing the growth and changes of the children and their family in the long run.



Ending of the Mentorship Program Training, presenting gifts to mentors

In the past two years, the Mentorship Program has been affected due to the social political instability and various causes of the epidemic so that mentors and mentees have not been able to meet so easily. So after the epidemic this has stabilized a bit, we held a movie appreciation night on May 19 to bring mentors and mentees with families to get together.

This year, the Family Ministry organized the "Back to School" program for the first time, giving away school supplies such as spine support backpack and feet support shoe vouchers for the children of inmates and rehabilitated persons, in order to reduce the burden of children's school expenses during the epidemic. We have received 95 families' applications including 135 children, and will visit them during summer vocation to express our concern. And we will introduce to the needy families that the third Mentorship Program will be held to further support them.



The 2nd Mentorship activity – hundred people joined a movie appreciation evening

Service without end

Jacqueline (Mentor)

Earlier I participated in the Mentorship Program movie appreciation meeting with mentors and mentees, we brought along 5 mentees and 2 parents, which added up to 7 persons, plus 2 of us mentors, and more than a dozen people watched the movie together. When we all had dinner together and sat around a table it was noisy and very happy. I was a mentor in the first "Mentorship Program" of KSA that started in 2017, in a blink of an eye we have been together for 4 years. The youngest mentee at that time was preparing to enter primary one and is already a middle school student today.



At the beginning of the gathering, they were young and their mother took care of them. They lived in remote areas. We tried our best to arrange pick-ups and drop-offs to reduce the burden on the mother. Now that the children have grown up, their father has also returned home from prison, and moved to the city. We are so happy to see the family reunited.



In the past years, we spent many happy moments together, cycling together, visiting the parent-child farms, playing secret room games, board games, watching movies, visiting

Goldfish street to buy turtles, watching Christmas lights; enjoying buffets, pizza, Korean cooking, Japanese food and desserts and so on; I also invited them to our house to play and so on, the fun is really endless.

Although we have met less in the past two years due to social movements and the epidemic, it has not affected the established relationship with each other, Every time we reunite, we will not feel unfamiliar. Everyone talks endlessly. My son is also friendly and close with the high school mentees, having grown up together and with common topics to share.

I believe that no matter where they are in the future, we can continue to walk together and witness the mentees growth. In the process, I deeply realized that the work of serving people is an ongoing ministry, once you start contact, there is no end. I would like to thank KSA and their supporters for giving our family this opportunity to serve, which has benefited us a lot. I bless all the mentors and mentees to continue walking together!

Ha (Mentee's mother)

Many thanks to KSA and Mrs. Lam who is in charge of the Mentorship Program that has given a lot of help to my family. I am a mother with five children. Every time Mrs. Lam offers help she is very caring and in place. She is very clear about what each family needs. I have participated in the "Mentorship Program" for more than 3 years, and the time has passed very quickly, I recall that my children were still quite young. At that time, I couldn't support them alone, it was impossible to take the children to play and do day trips until the Mentorship Program, we met Auntie Jacqueline's family, and I am so thankful to them for not dismissing us as burdens and taking care of our family patiently every time we went out. She and her husband Stephen would arrange the itinerary to take us out for fun and bring us unexpected gains and a rich dinner. This plan allowed the children to broaden their horizons, and give mothers a soothing space, release some negative energy, so that we could have a more positive spiritual space in our homes.

Ying Ying (Mentee)

I inadvertently participated in the Mentorship Program for more than three years, Auntie Jacqueline, uncle Stephen and brother Brian, their whole family cares about us very much. They arranged a wealth of activities, sightseeing different places, enjoyable food, and we watched movies "The Guru Family 2" etc. I like these activities very much, and I look forward to participating in more Mentorship Program activities in the future.

Companionship is so valuable

Minnie (Mentor)

Time Flies quickly, I can't believe that I have been participating in the "Mentorship Program" for four years. I am sorry that at first I did not try my best to attend each training session and wasted the careful preparation and teaching of my instructors and colleagues. I would like to apologize. In addition to learning theories in class we shared the difficulties encountered by the mentors and mentees and how to solve the different situations we will face. Of course, each of us is in a different situation. I don't have the experience of "bringing up children". In the process, I touched the stones and crossed the river. I hoped to be friend, listener and companion for my mentee. When learning to accompany someone, I decided to accept this challenge with a warrior attitude. I remember the first home visit in August 2017, the first time I saw the mentee she had just entered the age of twelve (also considered a rebellious period): To undertake this home visit I had to take three-way transportation to arrive. It took time and sincere treatment to build the relationship. Every time we got together and shared activities I needed to fill in a report, just a few bits and pieces of details of our time together.



My mentee is more mature and expressive than other children of the same age. She loves music and has the talent and gift of music. In the past, we met once a month as much as possible, and we got to know each other through conversation and interaction, thereby building our relationship and trust. I also asked my Heavenly Father to give me wisdom and patience to encourage and remind her in different scenarios, such as dealing with family relations, classmates peer relationships, and personal emotional life. Facing these complicated scenarios, I have shared my own experience and even the experiences of failure with her, hoping to instill positive value and guidance. In addition to caring about her studies, we must also know whether her school life and soul are healthy, as the growth of young people needs to be affirmed, recognized and encouraged!

Thank God! We will make an appointment to participate in her school Saturday worship together, so that we can pray and cry out to God about the difficulties we face! During the epidemic, we still keep in touch, hoping to care for each other. At the same time, I also deeply feel that the time we spent with each other in the past few years was really precious. I hope we can get to know each other better in the days to come, and learn from each other and grow together!

Nei (Mentee)

Time has passed in a hurry, it has been four years. I clearly remember the smile that aunt Minnie gave me when we first met. In the past four years, Aunt Minnie invited me out to chat and eat almost every month. I could share my emotions and confide about some difficulties in life to her. When I shared, I felt much better. My family often has quarrels. When the two sides cannot calm down, we always ask KSA for help. They have given me a lot of support and courage in my life, so that I can bravely express my feelings in my family, and both parties can try to communicate well, so this was my originally unhappy family has gradually improved communications and continued to make progress due to continuous learning. I am very grateful that KSA has helped me and my family and improved my life.